

Title (en)

Show case for displaying goods.

Title (de)

Vitrine zur Warenpräsentierung.

Title (fr)

Vitrine pour la présentation de marchandises.

Publication

**EP 0280646 A1 19880831 (DE)**

Application

**EP 88810040 A 19880126**

Priority

CH 51887 A 19870212

Abstract (en)

[origin: US4865402A] The merchandise display showcase composed of standard parts and having a base part (1, 2), corner columns (3) and glass walls (8) is equipped, between the base part and a cover plate (7), with a crossmember element (4) for stabilizing the corner columns (3). The corner columns (3) composed of a core tube and of a sectional guide bar surrounding this for the mounting of the glass walls (8) are fastened, at the bottom, at prepositioned assembly locations in the base part (1, 2) and carry, on their top side, a plate-shaped cover means (7) interconnected releasably via a connecting element present partially on the core tube and partially on a cover plate.

Abstract (de)

Die aus Normteilen aufgebaute Warenpräsentier-Vitrine mit einem Sockelteil (1, 2), Ecksäulen (3) und Glaswänden (8) ist zwischen dem Sockelteil und einer Deckplatte (7) mit einem Traversenelement (4) zur Stabilisierung der Ecksäulen (3) versehen. Die Ecksäulen (3) aus einem Kernrohr und einem dieses umgebenden Führungsprofilstab zur Halterung der Glaswände (8) sind unten im Sockelteil (1, 2) in vorpositionierten Montagestellen befestigt und tragen auf ihrer Oberseite ein plattenförmiges Deckmittel (7), das über ein zum Teil auf das Kernrohr, und zum Teil auf einer Deckplatte vorhandenes Verbindungselement lösbar miteinander verbunden sind.

IPC 1-7

**A47F 3/00; A47B 47/03**

IPC 8 full level

**A47B 47/03** (2006.01); **A47F 3/00** (2006.01); **A47F 3/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A47B 47/03** (2013.01 - EP US); **A47F 3/005** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [Y] US 4553680 A 19851119 - GRIGGS JAMES S [US], et al
- [Y] US 4291928 A 19810929 - KIYOSAWA KESAOMI
- [A] FR 944942 A 19490420
- [A] FR 1282146 A 19620119
- [A] DE 8600246 U1 19860220

Cited by

EP0458022A1; GB2228665A; DE19542344A1; FR2639523A1; DE4006874C1; EP0882418A1; US6042202A

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0280646 A1 19880831**; AU 1130188 A 19880818; AU 599286 B2 19900712; CH 672583 A5 19891215; JP H0434886 B2 19920609;  
JP S63234916 A 19880930; US 4865402 A 19890912

DOCDB simple family (application)

**EP 88810040 A 19880126**; AU 1130188 A 19880204; CH 51887 A 19870212; JP 2781088 A 19880210; US 15413988 A 19880209